
Protokół nr VI/2023

z obrad LXI Sesja w dniu 28 czerwca 2023 r.
Obrady rozpoczęto 28 czerwca 2023 r. o godz. 10:00, a zakończono o godz. 13:02 tego

samego dnia.

Ad pkt 1. 
Otwarcie obrad sesji.

Obrady  sesji  w Sali  im.  Stanisława  Paździora  w Urzędzie  Miejskim w Pasłęku otworzył
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Pasłęku  Pan  Marian  Matuszczak  witając  wszystkich
zebranych.    

Ad pkt 2. 
Stwierdzenie prawomocności obrad.

Obrady  były  prawomocne,  bowiem  na  sesji  obecnych  było  15  radnych.  Lista  obecności
radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

W obradach uczestniczyli także sołtysi sołectw gminy Pasłęk oraz zaproszeni goście. Listy
obecności sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 2 i nr 3 do niniejszego
protokołu.

Ad pkt 3. 
Wybór sekretarza obrad.

Do pełnienia funkcji sekretarza obrad Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował radnego
Krzysztofa Kowala, który wyraził zgodę. Innych kandydatur radni nie zgłosili.

Głosowano w sprawie:
Wybór sekretarza obrad.

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (13)
Zbigniew Cieśla, Mariusz Ficak, Agnieszka Furtak, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 
Marian Matuszczak, Damian Olbryś, Anna Sielawa, Edward Skalij, Jan Świderski, Jan 
Tyliński, Elżbieta Wasiuk, Grzegorz Wojciechowski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Krzysztof Kowal
NIEOBECNI (1)
Marek Łachmański



Ad pkt 4. 
Przyjęcie porządku obrad.

Radni nie wnieśli uwag do porządku obrad.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku obrad.

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Zbigniew Cieśla, Mariusz Ficak, Agnieszka Furtak, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 
Krzysztof Kowal, Marian Matuszczak, Damian Olbryś, Anna Sielawa, Edward Skalij, Jan 
Świderski, Jan Tyliński, Elżbieta Wasiuk, Grzegorz Wojciechowski
NIEOBECNI (1)
Marek Łachmański

Porządek obrad stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 5. 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

Radni nie wnieśli uwag do protokołu z poprzedniej sesji.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Zbigniew Cieśla, Mariusz Ficak, Agnieszka Furtak, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 
Krzysztof Kowal, Marian Matuszczak, Damian Olbryś, Anna Sielawa, Edward Skalij, Jan 
Świderski, Jan Tyliński, Elżbieta Wasiuk, Grzegorz Wojciechowski
NIEOBECNI (1)
Marek Łachmański

Ad pkt 6. 
Sprawozdanie  z  prac  Burmistrza  Pasłęka  w  ostatnim  okresie  międzysesyjnym.

Sprawozdanie  z  prac  Burmistrza  Pasłęka  w  okresie  międzysesyjnym  od  31  maja  do  
28 czerwca 2023 r. przedstawił Burmistrz Pasłęka dr Wiesław Śniecikowski.

Sprawozdanie  z  prac  Burmistrza  Pasłęka  w  ostatnim  okresie  międzysesyjnym  stanowi
załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.



Ad pkt 7. 
Zapytania i wnioski sołtysów.

Brak zapytań oraz wniosków sołtysów.

Ad pkt 8. 
Prezentacja  oferty  przedsięwzięć  rekreacyjnych,  sportowych i  kulturalnych na sezon
wakacyjny 2023 roku.

Głos  zabrał  Pan  Damian  Olbryś  Radny  Rady  Miejskiej  w  Pasłęku  odnosząc  się  do
działalności Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Pasłęku. Radny zauważył problemy w
funkcjonowaniu  tej  jednostki  tj.  zły  stan  toalety  zewnętrznej  w  budynku  MOSiR,  radny
poprosił  o  wyjaśnienia  dlaczego  toaleta  nie  działa,  kiedy  zostanie  naprawiona  i  jaki  jest
szacowany koszt jej naprawy? Kolejnym problemem jest toaleta wewnątrz budynku MOSiR,
która wygląda na nie sprzątaną. 

Głos zabrał Pan Jerzy Przedpełski Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji pytając w
jakich godzinach radny był w Ośrodku?

Komentarza udzielił Pan Damian Olbryś stwierdzając, iż w tym miejscu zawsze powinien być
porządek.
 
Głos  zabrał  Pan  Jerzy  Przedpełski  tłumacząc,  iż  nieporządek  jest  spowodowany  przez
piłkarzy, którzy powinni odpowiednio korzystać z pomieszczeń.

Komentarza udzielił Pan Damian Olbryś wyjaśniając, iż od tego jest Pani sprzątająca, która
pobiera za swoją pracę wynagrodzenie. Następnie radny poruszył temat wykaszania traw poza
boiskiem  tłumacząc,  iż  coraz  więcej  jest  przypadków  boreliozy.  Radny  był  świadkiem
sytuacji  gdzie  piłka  wpadała  w gęstą  trawę,  która  była  nie  koszona.  Jest  to  bardzo  duże
ryzyko. Kolejny problem jaki poruszył Pan Damian Olbryś to nie sprzątana toaleta na terenie
jeziorka.  Radny  dodał,  iż  opinie  po  poprzednim  sezonie  były  niepochlebne  stąd  należy
zadziałać prewencyjnie.  Radny zauważył,  iż stan urządzeń na placach zabaw jest zły oraz
stwierdził,  iż  nie  można  zrzucać  winy  na  właściciela  sklepu  alkoholowego,  który  jest
zlokalizowany w miejscu sąsiadującym z placem zabaw. Radny podkreślił, iż po to są kamery
na terenie placu aby osoby, które zachowują się nieodpowiednio wyłapywać. Na koniec radny
odniósł się do tężni stwierdzając, iż słyszał o zastosowaniu złej solanki. 

Komentarza  udzielił  Pan  Jerzy  Przedpełski  tłumacząc,  iż  złożono  skargę  do  sanepidu  w
sprawie tężni. W ubiegłym roku zakupiono oryginalną solankę z terminem ważności oraz 100
kg  soli  morskiej.  Solanka  jest  przeźroczysta,  taka  jaka  powinna  być.  Problemem  jest
natomiast  leżąca tarnina,  która moknie z tego powodu wydaje się że solanka jest  brudna.
Następnie Pan Dyrektor wyjaśnił, iż odbyła się wizyta sanepidu nad jeziorkiem. W protokole
nie było śladu na temat  stanu toalet,  codziennie jest  tam sprzątane.  Pan Jerzy Przedpełski
wyjaśnił,  iż remont toalety zewnętrznej  przy budynku MOSiR nadal trwa, toaleta wkrótce
zostanie uruchomiona. Następnie wytłumaczył, iż w toaletach wewnętrznych potrzebny jest
remont, a sprzątanie odbywa się codziennie.  Na koniec Pan Dyrektor wyjaśnił, iż wszystkie
tereny zielone wokół boiska są wykaszane dwa razy w roku oraz wytłumaczył, że urządzenia
na placach zabaw są remontowane, lecz nie wszystko nadaje się do odtworzenia. 



Prezentacja  oferty  przedsięwzięć  rekreacyjnych,  sportowych  i  kulturalnych  na  sezon
wakacyjny 2023 roku stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 9. 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Pasłęk na
lata 2023-2030.

Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Pasłęk na lata 
2023-2030. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Zbigniew Cieśla, Mariusz Ficak, Agnieszka Furtak, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 
Krzysztof Kowal, Marek Łachmański, Marian Matuszczak, Damian Olbryś, Anna Sielawa, 
Edward Skalij, Jan Świderski, Jan Tyliński, Elżbieta Wasiuk, Grzegorz Wojciechowski

Uchwała Nr VI/47/23 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 28 czerwca 2023 r. w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Pasłęk na lata 2023-2030 stanowi załącznik nr 7 do 
niniejszego protokołu.

Ad pkt 10. 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwalonego na rok 2023 budżetu Gminy Pasłęk.

Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwalonego na rok 2023 budżetu Gminy Pasłęk.

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Zbigniew Cieśla, Mariusz Ficak, Agnieszka Furtak, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 
Krzysztof Kowal, Marek Łachmański, Marian Matuszczak, Damian Olbryś, Anna Sielawa, 
Edward Skalij, Jan Świderski, Jan Tyliński, Elżbieta Wasiuk, Grzegorz Wojciechowski

Uchwała Nr VI/48/23 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 28 czerwca 2023 r. w sprawie zmiany
uchwalonego  na  rok  2023  budżetu  Gminy  Pasłęk  stanowi  załącznik  nr  8  do  niniejszego
protokołu.



Ad pkt 11. 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr II/9/07 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia
30  marca  2007  r.  w sprawie  poboru  podatku  rolnego,  leśnego,  od  nieruchomości  w
drodze inkasa.

Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr II/9/07 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 30 
marca 2007 r. w sprawie poboru podatku rolnego, leśnego, od nieruchomości w drodze 
inkasa.

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Zbigniew Cieśla, Mariusz Ficak, Agnieszka Furtak, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 
Krzysztof Kowal, Marek Łachmański, Marian Matuszczak, Damian Olbryś, Anna Sielawa, 
Edward Skalij, Jan Świderski, Jan Tyliński, Elżbieta Wasiuk, Grzegorz Wojciechowski

Uchwała Nr VI/49/23 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 28 czerwca 2023 r. w sprawie zmiany
uchwały nr II/9/07 Rady Miejskiej  w Pasłęku z dnia 30 marca 2007 r. w sprawie poboru
podatku  rolnego,  leśnego,  od  nieruchomości  w  drodze  inkasa  stanowi  załącznik  nr  9  do
niniejszego protokołu.

Ad pkt 12. 
Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Gminie  Wilczęta  z
przeznaczeniem na organizację  przewozów autobusowych o charakterze użyteczności
publicznej.

Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Wilczęta z 
przeznaczeniem na organizację przewozów autobusowych o charakterze użyteczności 
publicznej.

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Zbigniew Cieśla, Mariusz Ficak, Agnieszka Furtak, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 



Krzysztof Kowal, Marek Łachmański, Marian Matuszczak, Damian Olbryś, Anna Sielawa, 
Edward Skalij, Jan Świderski, Jan Tyliński, Elżbieta Wasiuk, Grzegorz Wojciechowski

Uchwała  Nr  VI/50/23  Rady  Miejskiej  w  Pasłęku  z  dnia  28  czerwca  2023  r.  w  sprawie
udzielenia pomocy finansowej Gminie Wilczęta z przeznaczeniem na organizację przewozów
autobusowych o charakterze użyteczności publicznej stanowi załącznik nr 10 do niniejszego
protokołu.

Ad pkt 13. 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia czasu przeznaczonego na realizację bezpłatnego
nauczania,  wychowania i  opieki  oraz wysokości opłat za świadczenia udzielane przez
przedszkola prowadzone przez Gminę Pasłęk.

Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia czasu przeznaczonego na realizację bezpłatnego 
nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości opłat za świadczenia udzielane przez 
przedszkola prowadzone przez Gminę Pasłęk. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Zbigniew Cieśla, Mariusz Ficak, Agnieszka Furtak, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 
Krzysztof Kowal, Marek Łachmański, Marian Matuszczak, Damian Olbryś, Anna Sielawa, 
Edward Skalij, Jan Świderski, Jan Tyliński, Elżbieta Wasiuk, Grzegorz Wojciechowski

Uchwała  Nr  VI/51/23  Rady  Miejskiej  w  Pasłęku  z  dnia  28  czerwca  2023  r.  w  sprawie
ustalenia  czasu przeznaczonego na realizację  bezpłatnego nauczania,  wychowania i  opieki
oraz wysokości opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola prowadzone przez Gminę
Pasłęk stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 14. 
Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków
zespołu interdyscyplinarnego.

Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków 
zespołu interdyscyplinarnego.

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0



Wyniki imienne:
ZA (15)
Zbigniew Cieśla, Mariusz Ficak, Agnieszka Furtak, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 
Krzysztof Kowal, Marek Łachmański, Marian Matuszczak, Damian Olbryś, Anna Sielawa, 
Edward Skalij, Jan Świderski, Jan Tyliński, Elżbieta Wasiuk, Grzegorz Wojciechowski

Uchwała Nr VI/52/23 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 28 czerwca 2023 r. w sprawie trybu i
sposobu  powoływania  oraz  odwoływania  członków  zespołu  interdyscyplinarnego  stanowi
załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 15. 
Podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu korzystania z siłowni na wolnym powietrzu
będących  gminnymi  obiektami  użyteczności  publicznej  Miasta  i  Gminy  Pasłęk.

Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu korzystania z siłowni na wolnym powietrzu 
będących gminnymi obiektami użyteczności publicznej Miasta i Gminy Pasłęk.

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Zbigniew Cieśla, Mariusz Ficak, Agnieszka Furtak, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 
Krzysztof Kowal, Marek Łachmański, Marian Matuszczak, Damian Olbryś, Anna Sielawa, 
Edward Skalij, Jan Świderski, Jan Tyliński, Elżbieta Wasiuk, Grzegorz Wojciechowski

Uchwała Nr VI/53/23 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 28 czerwca 2023 r. w sprawie zasad i
trybu  korzystania  z  siłowni  na  wolnym  powietrzu  będących  gminnymi  obiektami
użyteczności  publicznej  Miasta  i  Gminy  Pasłęk  stanowi  załącznik  nr  13  do  niniejszego
protokołu.

Ad pkt 16. 
Rozpatrzenie Raportu o stanie Miasta i Gminy Pasłęk w roku 2022:

a) debata nad Raportem o stanie Miasta i Gminy Pasłęk w roku 2022,

Głos  zabrał  Pan Krzysztof  Kowal  Radny  Rady  Miejskiej  w Pasłęku,  który  stwierdził,  iż
wydatki z budżetu gminy na działalność sportową są z roku na rok coraz większe. Radny
zaapelował  o  podjęcie  działań  w  kierunku  budowy  nowej  sali  gimnastycznej  w  Szkole
Podstawowej nr 3 w Pasłęku.

Następnie  głos  zabrał  Pan  Grzegorz  Wojciechowski  Radny  Rady  Miejskiej  w  Pasłęku
zwracając  uwagę  na  fakt,  iż  w  2022  roku  powstało  kilka  kluczowych  inwestycji  m.in.
wybudowano  farmę  wiatrową  zasilającą  duże  gminy,  powstała  firma  Biofeed,  która  jest



bardzo ważna dla rolników, a także firma DRE dzięki której powstanie wiele miejsc pracy.
Radny zaznaczył, iż Pasłęk jest teraz bardzo atrakcyjnym miastem dla przedsiębiorców.

Głos  zabrał  Pan  Andrzej  Juniewicz  Radny  Rady  Miejskiej  w  Pasłęku  odnosząc  się  do
bezpieczeństwa publicznego na terenie Miasta i Gminy Pasłęk. Radny zaznaczył, iż gmina
współpracuję  ze  strażami  pożarnymi,  policją  wspierając  jednostki  m.in.  poprzez
dofinansowania do zakupu sprzętu co bardzo zwiększa bezpieczeństwo. Radny podkreślił, iż
prowadzenie przez gminę monitoringu w znacznym stopniu ułatwia pracę policji. Następnie
dodał,  iż  chciałby  aby na nowych inwestycjach,  które powstają  polegających na budowie
skrzyżowań   także  powstał  monitoring.  Na  koniec  radny  zaznaczył,  iż  brakuję  drugiego
strażnika miejskiego.

Głos  zabrał  Pan  Jan  Tyliński  Radny  Rady  Miejskiej  w  Pasłęku,  który  odniósł  się  do
najważniejszych inwestycji realizowanych w 2022 roku m.in. zakończenia remontu murów
obronnych dzięki, którym walory turystyczne Pasłęka się polepszyły, remont ul. Augustyna
Steffena  i  ul.  ks.  Franciszka  Osińskiego,  budowa  farm  wiatrowych  i  fotowoltaicznych.
Następnie radny poruszył temat gospodarki mieszkaniowej na terenie Pasłęka.

Głos zabrała  Pani Elżbieta  Wasiuk Radna Rady Miejskiej  w Pasłęku,  która podkreśliła iż
Gmina  realizowała  zadania  związane  z  oświatą  w  zakresie  finansowym oraz  rzeczowym
porównywalnie  do  lat  wcześniejszych.  Szkoły  oraz  Przedszkola  z  terenu  Pasłęka  są
doposażane w nowoczesny sprzęt m.in. program laboratoria przyszłości w ramach którego
zostały zakupione np. drukarki 3D, nowoczesne aparaty fotograficzne, kserokopiarki. Radna
dodała, iż brakuje odpowiedniej sali gimnastycznej w szkole podstawowej nr 3 w Pasłęku
oraz wyraziła nadzieję, iż w przyszłości zostaną wygospodarowane środki przynajmniej na
wykonanie  dokumentacji  projektowej.  Rana  zaznaczyła,  iż  należy  się  przyjrzeć  obiektom
szkół  pod kątem możliwości  wykorzystania  programów rządowych na  termomodernizację
obiektu.  Następnie  Pani  Elżbieta  Wasiuk  wyraziła  sugestię,  aby  przyjrzeć  się  wynikom
egzaminów  ósmoklasisty,  w  tym  roku  żadna  ze  szkół  nie  osiągnęła  wyniku  średniej
wojewódzkiej i krajowej. 

Głos zabrał Pan Zbigniew Cieśla Radny Rady Miejskiej w Pasłęku, który stwierdził, iż rok
2022 był trudny z powodu wojny na Ukrainie  oraz wysokiej  inflacji.  Radny zauważył,  iż
wygląd miasta  bardzo się zmienił,  można zaobserwować duży postęp.  Następnie  poruszył
temat oświaty stwierdzając, iż wyniki egzaminu ósmoklasisty są powodem do niepokoju. Na
koniec  radny  poruszył  temat  ochrony  zdrowia  oraz  współpracy  z  organizacjami
pozarządowymi.

Głos zabrał Pan Damian Olbryś Radny Rady Miejskiej w Pasłęku, który poparł wypowiedź
Pana Krzysztofa  Kowala  oraz  stwierdził  iż  samorząd  powinien  się  włączać  w inicjatywy
sportowe.  Następnie  randy  odniósł  się  do  inwestycji  wykonywanych  na  terenie  Pasłęka
zauważając,  iż  na pochwałę zasługują również dwie kluczowe inwestycje  realizowane we
współpracy  ze  Starostwem  Powiatowym  oraz  Zarządem  Dróg  Wojewódzkich  tj.  budowa
dwóch skrzyżowań o ruchu okrężnym. Radny dodał, iż w okresie zimowym problemem było
odśnieżanie dróg. Następnie nadmienił,  że oczekuje większej kontroli  poinwestycyjnej.  Na
koniec  Pan  Damian  Olbryś  wyraził  nadzieję,  iż  znajdą  się  środki  na  budowę  sali
gimnastycznej w Szkole Podstawowej nr 3 w Pasłęku oraz poruszył temat aktywizacji osób
starszych.



Głos zabrała Pani Agnieszka Furtak Radna Rady Miejskiej w Pasłęku wyrażając wdzięczność
w imieniu sołtysów za fundusz sołecki. Radna zauważyła, iż z roku na rok środków jest coraz
więcej  dzięki  czemu  mieszkańcy  mogli  zrealizować  takie  przedsięwzięcia  jak:  zakup
kruszywa, zakup i montaż siłowni zewnętrznej, estetyzacja, wyposażenie bądź doposażenie
boisk  oraz  świetlic  wiejskich,  remonty  oraz  wymiany,  budowę wiat,  budowę chodników,
oświetlenie  i  wiele  innych  inwestycji.  Radna  nadmieniła,  iż  współpraca  pomiędzy
samorządem i sołtysami przebiega bardzo dobrze. 

Głos  zabrał  Pan  Edward  Skalij  Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Pasłęku,  który
stwierdził,  że w bardzo obszernym raporcie o stanie Miasta i Gminy Pasłęk jest ujęta cała
praca Burmistrza Pasłęka oraz urzędników, a także radnych. Na zadania ujęte w Raporcie
potrzebne były środki, które w 1/5 były pozyskane z zewnątrz, co wymagało ogromnej pracy
pracowników  oraz  znajomości  Pana  Burmistrza.  Radny  zauważył,  iż  w  2022  roku
realizowano wiele inwestycji w związku z czym należało przygotować dokumentacje, co nie
było prostym zadaniem. Do ww. dokumentacji nie było zastrzeżeń. Na koniec radny poruszył
temat  coraz  lepszej  ochrony  środowiska  dzięki  m.in.  wymianie  kopciuchów,
termomodernizacji obiektów zarządzanych przez ZGKiM. 

Głos zabrał Pan Jan Świderski Radny Rady Miejskiej w Pasłęku, który zauważył, iż gmina w
ubiegłym roku uzyskała dochód w wysokości 117 500 000 zł,  pozyskano środki zewnętrzne
w wysokości 19 mln zł. Radny dodał, iż dochody gminy były wyższe od roku ubiegłego  o 8,5
mln  zł.  Radny  podziękował  Panu  Burmistrzowi  oraz  pracownikom  gminy  za  rzetelnie
wykonywaną pracę w 2022 roku.

Głos zabrał Pan Józef Giers Sołtys Sołectwa Majki, który podziękował dla Pana Burmistrza
oraz pracowników urzędu za starania oraz pomoc w ciężkich sytuacjach. 

Głos  zabrał  Pan Wacław Furtak  Sołtys  Sołectwa  Krosno,  który  stwierdził,  iż  współpraca
między samorządem i sołtysami jest bardzo dobra dzięki pracownikom urzędu, którzy starają
się  załatwiać  wszystkie  sprawy od  ręki.  Dużą  zasługą  jest  praca  Pana  Burmistrza,  który
potrafi  uszczelniać  środki  współpracą  z  różnymi  podmiotami.  Pan  Wacław  Furtak
pogratulował wyników oraz wykonania budżetu.

Głos zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej  w Pasłęku Pan Marian Matuszczak dziękując
radnym oraz sołtysom za rzeczową debatę. Pan Przewodniczący nadmienił, iż Pan Burmistrz
pełni swoją funkcję od 20 lat, a jego współpraca z różnymi podmiotami układa się dobrze.
Niemniej  jednak  zdarzają  się  pojedyncze  osoby,  które  są  niezadowolone.  Następnie  Pan
Przewodniczący odczytał dwie skargi na działalność Burmistrza Pasłęka, które wpłynęły w
2022 roku, obie skargi zostały uznane za bezzasadne oraz poinformował, że do Burmistrza
Pasłęka  w 2022 roku wpłynęło 5 petycji,  na które udzielono odpowiedzi.  Na koniec Pan
Marian Matuszczak odczytał podziękowania jakie wpłynęły w 2022 roku do Burmistrza. 

b)  podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  Burmistrzowi  Pasłęka  wotum  zaufania

Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Pasłęka wotum zaufania. 



Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Zbigniew Cieśla, Mariusz Ficak, Agnieszka Furtak, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 
Krzysztof Kowal, Marek Łachmański, Marian Matuszczak, Damian Olbryś, Anna Sielawa, 
Edward Skalij, Jan Świderski, Jan Tyliński, Elżbieta Wasiuk, Grzegorz Wojciechowski

Uchwała  Nr  VI/54/23  Rady  Miejskiej  w  Pasłęku  z  dnia  28  czerwca  2023  r.  w  sprawie
udzielenia  Burmistrzowi  Pasłęka  wotum zaufania  stanowi  załącznik  nr  14  do  niniejszego
protokołu.

Głos  zabrał  Burmistrz  Pasłęka,  który  wyraził  słowa  podziękowania  dla  Pana  Mariana
Matuszczaka  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  w  Pasłęku,  Pana  Edwarda  Skalija
Wiceprzewodniczącego  Rady  Miejskiej  w  Pasłęku  oraz  całej  Rady  za  efekt  wspólnej
współpracy  oraz  życzył  aby  ta  współpraca  układała  się  nadal  dobrze  by  mieszkańcy
odczuwali  to  w  postaci  realizowanych  zadań.  Pan  Burmistrz  przypomniał,  iż  wojna  na
Ukrainie  przyczyniła  się  do  nałożenia  na  gminę  nowych  nadań  m.in.  jest  to  dystrybucja
węgla, realizowanie dodatku węglowego, przygotowanie miejsc dla uchodźców z Ukrainy. Na
koniec Burmistrz Pasłęka nadmienił, iż mimo że absolutorium udzielane jest Burmistrzowi to
składa się na to cała praca urzędu, pracowników oraz dyrektorów instytucji. 

Ad pkt 17. 
Udzielenie  absolutorium  Burmistrzowi  Pasłęka  z  tytułu  wykonania  budżetu  gminy
Pasłęk za 2022 rok:

a) zapoznanie ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Pasłęk za 2022 rok,

Burmistrz Pasłęka dr Wiesław Śniecikowski przedstawił sprawozdanie z wykonania budżetu 
gminy Pasłęk za 2022 rok w formie prezentacji multimedialnej.

Radni nie wnieśli zapytań odnośnie sprawozdania z wykonania budżetu gminy Pasłęk za 2022
rok.

Sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Pasłęk za 2022 rok stanowi załącznik nr 15 do 
niniejszego protokołu.

b) zapoznanie z opinią RIO o sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy Pasłęk za 2022 r.,

Uchwałę Nr RIO.IV-0120-119/2023 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej
w Olsztynie z  dnia 14 kwietnia  2023 r.  w sprawie wydania opinii  o przedłożonym przez
Burmistrza Pasłęka sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Pasłęk za rok 2022 odczytał
Przewodniczący Rady Miejskiej w Pasłęku Pan Marian Matuszczak.

Opinia RIO o sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy Pasłęk za 2022 r. stanowi załącznik 
nr 16 do niniejszego protokołu.



c) zapoznanie ze sprawozdaniem finansowym,

Radni nie wnieśli zapytań odnośnie sprawozdania finansowego.

Sprawozdanie finansowe stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

d) zapoznanie z informacją o stanie mienia gminy Pasłęk,

Radni nie wnieśli zapytań odnośnie informacji o stanie mienia gminy Pasłęk.

Informacja o stanie mienia gminy Pasłęk stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.

e) zapoznanie ze stanowiskiem Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Pasłęku,

Przewodniczący Rady Miejskiej w Pasłęku poinformował, iż Komisja Rewizyjna wnosi o 
udzielenie absolutorium Burmistrzowi Pasłęka za 2022 rok.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał uchwałę Nr 1/2023 Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej w Pasłęku z dnia 30 maja 2023 r. w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 
Pasłęka za 2022 rok, a także opinię Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu gminy Pasłęk 
za 2022 rok.

Stanowisko  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Pasłęku  stanowi  załącznik  nr  19  do
niniejszego protokołu.

f) zapoznanie z opinią RIO o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Pasłęku w 
sprawie absolutorium,

Uchwałę Nr RIO.IV-0120-192/2023 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Olsztynie z dnia 5 czerwca 2023 r. w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej 
Rady Miejskiej w Pasłęku w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Pasłęka za 2022 
rok odczytał Przewodniczący Rady Miejskiej w Pasłęku Pan Marian Matuszczak.

Opinia  RIO  o  wniosku  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Pasłęku  w  sprawie
absolutorium stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.

g)  podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  wraz  ze
sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Pasłęk za 2022 r.,

Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Pasłęk za 2022 r.,

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)



Zbigniew Cieśla, Mariusz Ficak, Agnieszka Furtak, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 
Krzysztof Kowal, Marek Łachmański, Marian Matuszczak, Damian Olbryś, Anna Sielawa, 
Edward Skalij, Jan Świderski, Jan Tyliński, Elżbieta Wasiuk, Grzegorz Wojciechowski

Uchwała Nr VI/55/23 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 28 czerwca 2023 r. w sprawie 
zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 
gminy Pasłęk za 2022 r. stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu.

h) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Pasłęka z tytułu 
wykonania budżetu gminy Pasłęk za 2022 rok.

Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Pasłęka z tytułu 
wykonania budżetu gminy Pasłęk za 2022 rok. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Zbigniew Cieśla, Mariusz Ficak, Agnieszka Furtak, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 
Krzysztof Kowal, Marek Łachmański, Marian Matuszczak, Damian Olbryś, Anna Sielawa, 
Edward Skalij, Jan Świderski, Jan Tyliński, Elżbieta Wasiuk, Grzegorz Wojciechowski

Głos zabrał Burmistrz Pasłęka dr Wiesław Śniecikowski, który podziękował wszystkim za 
udzielenie absolutorium.

Uchwała Nr VI/56/23 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 28 czerwca 2023 r. w sprawie 
udzielenia absolutorium Burmistrzowi Pasłęka z tytułu wykonania budżetu gminy Pasłęk za 2022 rok 
stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 18. 
Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przekazania  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji  Rady
Miejskiej w Pasłęku skargi na działalność Burmistrza Pasłęka oraz Dyrektora Zakładu
Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Pasłęku.

Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej 
w Pasłęku skargi na działalność Burmistrza Pasłęka oraz Dyrektora Zakładu Gospodarki 
Komunalnej i Mieszkaniowej w Pasłęku. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)



Zbigniew Cieśla, Mariusz Ficak, Agnieszka Furtak, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 
Krzysztof Kowal, Marek Łachmański, Marian Matuszczak, Damian Olbryś, Anna Sielawa, 
Edward Skalij, Jan Świderski, Jan Tyliński, Elżbieta Wasiuk, Grzegorz Wojciechowski

Uchwała  Nr  VI/57/23  Rady  Miejskiej  w  Pasłęku  z  dnia  28  czerwca  2023  r.  w  sprawie
przekazania  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji  Rady  Miejskiej  w  Pasłęku  skargi  na
działalność  Burmistrza  Pasłęka  oraz  Dyrektora  Zakładu  Gospodarki  Komunalnej  i
Mieszkaniowej w Pasłęku stanowi załącznik nr do niniejszego protokołu.

Ad pkt 19. 
Odpowiedzi na zapytania i wnioski sołtysów.

Brak odpowiedzi na zapytania i wnioski sołtysów.

Ad pkt 20. 
Sprawy różne.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Pasłęku Pan Marian Matuszczak poinformował, iż kolejna 
sesja planowana jest dnia 25 sierpnia 2023 r. o godz. 1000.

Ad pkt 21. 
Zamknięcie obrad sesji.

Przewodniczący zamknął obrady sesji.
Na tym protokół zakończono.

         Przewodniczący
Rady Miejskiej w Pasłęku

mgr Marian Matuszczak

Sekretarz obrad:

Krzysztof Kowal

Protokołowała:

Gabriela Majczyna 


